
 
 

ZAPISNIK 

7. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA EVROPSKE PRAVNE FAKULTETE  

25. 9. 2023 
 

 
TRAJANJE SEJE: 17:30 – 18:30 

PROSTOR:  Preko videokonference s pomočjo aplikacije ZOOM  

 

Prisotni člani ŠS EVRO-PF: Maja Remec, Neja Marc, Ana Intihar Marulc, Simon 

Ašič in Nik Brcar 

Prisotni zunanji sodelavci: Uroš Borovnjak, Sebastjan Svete, Alen Čeman 

Odsotni člani ŠS EVRO-PF: Tea Kelavič, Zala Murn, Nika Tavčar 
 

Dnevni red 7. redne seje: 
 

1. Prisotnost članov  

2. Potrditev zapisnika 6. redne seje 

3. Potrditev dnevnega reda 7. redne seje ŠS Evro-PF 

4. Poročanje o delovanju ŠS Evro-PF 

5. Pregled prihajajočih aktivnosti ŠS Evro-PF 

6. Pregled razpoložljivih sredstev in oblikovanje stroškovnika 

7. Razprava o promocijskem materialu ŠS Evro-PF 

8. Razno  

 

 
1. točka (Prisotnost članov) 

 
Na seji je prisotnih 5 od 8 članov Študentskega sveta ter 3 zunanji sodelavci.    
  
Članice Tea Kelavič, Zala Murn in Nika Tavčar so svojo odsotnost predhodno 
opravičile. 
 

2. Točka (Potrditev zapisnika 6. redne seje ŠS EVRO-PF) 

Soglasno se potrdi zapisnik 6. redne seje ŠS EVRO-PF. 

 

 



3. točka (Potrditev dnevnega reda 6. redne seje ŠS) 

Maja vpraša prisotne člane ŠS EVRO-PF, če bi želeli dodati še kakšno točko na dnevni 
red.  

Soglasno se potrdi predlagan dnevni red. 

 

4. točka (Poročanje o delovanju ŠS Evro-PF) 

V času poletnega izpitnega obdobja in poletnih počitnic ŠS Evro-PF ni izvajal 
dejavnosti, je pa kljub temu bil aktiven na socialnih omrežjih, na fakulteto je bil 
naslovljen tudi dopis v zvezi z izvedbo izpitov. Prav tako je ŠS Evro-PF v tem času na 
prošnjo tajništva Nove univerze izdajal mnenja o imenovanju v nazive za asistente in 
profesorje. 

 

5. točka (Pregled prihajajočih aktivnosti ŠS Evro-PF) 

Simon pove, da je organizacija dobrodelne stojnice na prvi študijski dan, tj. 2. oktober, 
v polnem teku. Prisotni člani glasujejo o naboru hrane in pijače, ki bi jo ponujali na 
stojnici. Prisotni sklenejo dogovor, da bodo na stojnici ponujali čaj, pokovko in jabolka 
v čokoladi. Stojnica bo predvidoma postavljena pred vhodom v Evropsko pravno 
fakulteto, in sicer med 10. in 19. uro. Člani se bodo naknadno dogovorili glede 
razporeda prisotnosti članov na stojnici.  

Maja pove, da se bo z referatom dogovorila, da bo ŠS Evro-PF imel svojo mizo v avli 
fakultete na prvi študijski dan, kjer bodo člani ŠS Evro-PF na voljo za odgovore na 
vprašanja študentov.  

Simon doda še, da je dne 24. 10. 2023 ob 15. uri predvidena organizacija okrogle mize 
z g. Borutom Pahorjem v avli Evropske pravne fakultete. Več informacij bo znanih 
naknadno. 

Maja doda, da je v oktobru predvidena izvedba obiska pri notarki v Novi Gorici, v zvezi 
z organizacijo le-tega je bila že v stiku z Ingo Pikl. Točen datum obiska bo znan 
naknadno.  

Prav tako je v oktobru predvidena še izvedba delavnice »Kako študirati pravo«, na 
kateri bodo člani ŠS Evro-PF študentom nižjih letnikov predali vse pomembne in 
koristne informacije za študij na Evropski pravni fakulteti.  

 

6. točka (Pregled razpoložljivih sredstev in oblikovanje stroškovnika) 
 
Maja ostale člane seznani z višino razpoložljivih sredstev, s katerimi razpolaga ŠS 
EVRO-PF. Prisotni se strinjajo, da se del teh porabi za namene promocijskega 
materiala, en del pa se nameni za organizacijo dobrodelne stojnice, zbrana sredstva 
pa bodo šla v dobrodelne namene izbrani organizaciji. 

 



 

7. točka (Razprava o promocijskem materialu ŠS Evro-PF) 
 
Maja pove, da je uredila tisk nalepk z logotipom ŠS Evro-PF, ki jih bo ŠS Evro-PF 
lahko uporabil za namene promocije, samostojno ali na način, da se jih nalepi na razne 
materiale (npr. markerje, beležke, ipd.).  
 
Prisotni se dogovorijo, da se poskuša pridobiti več ponudb za promocijski material, da 
jih lahko primerjamo med seboj in se na podlagi pridobljenih ponudb odločimo za 
morebitno naročilo.  
 

8. točka (Razno) 
 
Maja pove, da bo predvidoma v oktobru objavljen razpis za volitve v ŠS Evro-PF za 
študijsko leto 2023/24. Prisotni se strinjajo, da se razpis objavi v drugi polovici oktobra, 
iz razloga, da se tudi novi študentje seznanijo s fakulteto in tudi zato, da se v začetku 
študijskega leta izvedejo še neizvedene načrtovane dejavnosti ŠS Evro-PF iz 
študijskega leta 2022/23.  
 
 
Seja se zaključi ob 18:30 uri, naslednja seja bo predvidoma izvedena v mesecu 
oktobru, datum le-te pa bo znan naknadno.  

 

 

Zapisnik pripravila: 
Predsednica ŠS EVRO-PF, 
Maja Remec 

 


